
 

 

 

 

Till Länsstyrelsen och Skogsstyrelsen i Uppsala län. 

 

Med anledning av stormen Alfridas härjningar i östra Uppland, så önskar 
Landsbygdspartiet oberoende Uppsala svar på följande: 

Kommer länsstyrelsen i Uppsala, samt skogsstyrelsen, följa upp och ta bort 
stormfällda barrträd i alla naturreservat för att minska risken för kraftiga 
barkborreangrepp? 

Kommer ni även att både uppmana och tillåta privata skogsägare och skogsbolag att 
göra detsamma i områden med nyckelbiotopsklassning, samt där naturvårdsavtal 
eller biotopskydd finns? 

Vi ser med oro på riskerna för spridning av barkborrar. Ett relativt färskt exempel på 
något som gick totalt snett när spridningen av barkborrar tilläts fortgå, är den 
ekologiska katastrofen som skedde i British Columbia, Kanada. Där stoppades inte 
barkborreangreppen i tid och ca 14,5 miljoner ha tallskog förstördes. I Sverige har vi 
ca 23 miljoner ha skog . 

Vi önskar en skyndsam hantering av frågan och emotser svar från er. 

För styrelsen Landsbygdspartiet oberoende Uppsala kommun. 

Claes Littorin. 

 


